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Geachte college, 
 
Sinds afgelopen donderdag 13-10-2022 staat er plotseling een kledingcontainer aan het station in 
Brandevoort. Hele busladingen Chinezen zijn dit bijzondere architectonisch gebouwd station komen 
fotograferen. Nu plots staat deze container op deze markante zichtlocatie. Naast het feit dat het daar 
volgens inwoners niet past, brengt het ook gevaren met zich mee m.b.t. schoolgaande jeugd. En is een druk 
verkeerspunt ! 
 
Vragen: 
1. Waarom op deze plek zo’n kledingcontainer , is daar wel over nagedacht? Normaliter zet je zo’n ding 

nabij een winkelcentrum waarbij winkelende inwoners zoals lege flessen in een beweging de kleding 
kunnen dumpen. 

2. Vindt u niet dat het afbreuk doet aan deze architectonische zichtlocatie ? Het nodigt uit voor overlast. 
3. Kan er z.s.m. een andere plek worden gezocht en zodoende de container verplaatsen? 
4. Heeft u m.b.t. plaatsing op die locatie Wijkraad Brandevoort geconsulteerd?  

 
 
Namens Mi Hellemonders (Mi Brandevoorters) 
 
Herbie Guldenaar 
Raadslid  
 
Wilbert Linders 
burger Commissielid  
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. Waarom op deze plek zo’n kledingcontainer , is daar wel over nagedacht? Normaliter zet je zo’n ding 
nabij een winkelcentrum waarbij winkelende inwoners zoals lege flessen in een beweging de kleding 
kunnen dumpen.  

De twee kledingcontainers waar het hier om gaat moesten per direct worden weggehaald uit de 
parkeerkelder van Jumbo Brandevoort. Dit vanwege veiligheids- en ergonomische redenen. De containers 
zijn tijdelijk bij station Brandevoort geplaatst om ze vervolgens te laten ophalen door de inzamelaar (Blink). 
De twee kledingcontainers zijn vervolgens op 19 oktober jl. verwijderd.  

 
2. Vindt u niet dat het afbreuk doet aan deze architectonische zichtlocatie? Het nodigt uit voor overlast. 

 
Zoals gezegd zijn de containers hier tijdelijk geplaatst om ze later te laten ophalen door de inzamelaar. 

 
3. Kan er z.s.m. een andere plek worden gezocht en zodoende de container verplaatsen? 

Er is gekeken voor andere plekken in Brandevoort nabij Jumbo Brandevoort, maar een geschikt alternatief is 
op deze korte termijn moeilijk te vinden. We hebben daarom de frequentie van ledigen van de andere 
kledingcontainer bij de Albert Heijn in Brandevoort verhoogd om zo toch aan de behoefte te kunnen voorzien 
in de Veste. Bij SV Brandevoort staat ook nog een kledingcontainer en deze zullen we in de gaten houden of 
ook hier de frequentie verhoogd moet worden.  

 
4. Heeft u m.b.t. plaatsing op die locatie Wijkraad Brandevoort geconsulteerd? 

Nee, aangezien de containers hier tijdelijk geplaatst waren om ze op te laten halen door Blink. Het 
consulteren van de wijkraad is hiervoor niet noodzakelijk. Als het nog nodig blijkt om extra containers te 
moeten plaatsen zullen wij de Wijkraad hierover informeren. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 
 
 


